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Abstract (en)
A hand-operated screwdriver (1) having a blade (3) and a handle (5) is proposed, which is characterised in that the surface of the handle (5) is
provided, at least in certain areas, with sharp-edged points which can be produced by means of an abrasive-blasting process, said points, during
handling of the screwdriver, shearing off a liquid film of water and/or oil between hand and handle surface. This produces an optimum grip, with the
result that even large torques can be transmitted without fatigue. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein handbetriebenes Schraubwerkzeug (1) mit einer Klinge (3) und einem Griff (5) vorgeschlagen, das sich dadurch auszeichnet, daß die
Oberfläche des Griffs (5) zumindest bereichsweise mit mittels eines Strahlverfahrens herstellbaren scharfkantigen Spitzen versehen ist, die bei der
Handhabung des Schraubwerkzeugs einen Flüssigkeitsfilm aus Wasser und/oder Öl zwischen Hand- und Griff-Oberfläche abscheren. Damit ergibt
sich eine optimale Griffigkeit, so daß auch große Drehmomente ermüdungsfrei übertragen werden können. <IMAGE>
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